
Pytanie: 

 

Witam, 

 

Mam zapytanie o doświetlenie ulicy w Koźli przy domach 36a i 37 dodatkową latarnią/ 

dodatkowym oświetleniem na stojącym tam słupie energetycznym. Jest tu spory kawałek drogi 

bez oświetlenia a w wymienionych domach mieszkają dzieci, co stanowi jesienią i zimą problem 

bo szybko jest ciemno. A to stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa naszych dzieci.  

Będę wdzięczna za odpowiedź.  

 

Barbara Lechowicz-Poprawska 

Odpowiedź: 
 

 
Szanowna Pani,  

 
W odpowiedzi na pismo uprzejmie informuję, że budowa nowych punktów oświetlenia drogowego 
wymaga opracowania dokumentacji projektowej i uzyskania pozwolenia na budowę. 
W przypadku dostawienia oprawy oświetleniowej na istniejącym słupie wymagana jest m.in. 
zgoda właściciela słupa, tj. Enea S.A. oraz zgoda spółki Enea Oświetlenie na rozbudowę 
istniejącej infrastruktury oświetleniowej. Warunkiem ww. spółek jest montaż przez Gminę 
infrastruktury i przekazanie jej na majątek Enea S.A., co jest sprzeczne z racjonalnym 
zagospodarowaniem środków gminnych. Obecnie trwają prace projektowe budowy niniejszej 
drogi. W zakresie prac projektowych jest m.in. przebudowa linii energetycznej i montaż 
dodatkowych słupów oświetlenia drogowego. W obrębie Pani nieruchomości zaprojektowane są 
trzy słupy oświetleniowe, w tym jedna jest usytuowana tuż przy granicy Pani nieruchomości. 
Przedmiotowe doświetlenie drogi zostanie wykonane łącznie z jej budową. Planowany termin 
zakończenia prac projektowych – 31 marzec 2022 r. Budowa drogi - w tym przebudowa linii 
energetycznej i słupów wykonana zostanie po zabezpieczeniu środków finansowych na ten cel. 
 

Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


